



8111

### Toilet Cleaner

This product has cleaning, disinfection, remove malodor effects. Spray on the surface of the toilet bowl, no scrub, can remove rust stains, leaving a fresh scent.

#### 亮麗潔潔廁

本產品具有清潔、消毒、除臭的功效。噴在廁盆內表面，不需要用力擦洗，便能清除污漬銹漬，留下清新的氣味。

Product Code/ 產品編號: 308111  
Dilution/ 稀釋比例: 1:8-1:10  
Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8121

### Disinfectant Cleaner

This product has a strong disinfect and cleaning properties, beside can completely remove dust stains in wax surface, but also can clean a variety surfaces. disinfect with remove bad odor, and does not affect the brightness of the surface.

#### 亮麗潔全能消毒清潔劑

本產品除菌清潔力強，除了可以徹底清除蠟面的塵埃污漬外，還可以用來清洗各種表面，消毒除臭，不損表面光澤。

Product Code/ 產品編號: 308121  
Dilution/ 稀釋比例: 1:17 - 1:80  
Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8122

### Toilet Cleaner

This product has a cleaning, disinfection, remove malodor effect. Spray on the surface of the toilet bowl, no scrub, can remove rust stains, leaving a fresh scent.

#### 亮麗潔強效潔廁劑

本產品具有清潔、消毒、除臭的功效。噴在廁盆內表面，不需用力擦洗，便能清除污漬銹漬，留下清新的氣味。

Product Code/ 產品編號: 308122  
Pack Size/ 包裝規格: 12 X 900ml

## Room Care 房間護理



8118

### Glass Cleaner

This product can remove glass, tiles, mirrors and all washable hard surfaces' dirt, and no need to rinse with water. Specially formulated, without streak and leave crystal shine after cleaning glass surface.

#### 亮麗潔玻璃清潔劑

本產品能去除玻璃、瓷磚鏡面及一切可洗硬表面的污垢，無需過水。特殊配方，清洗後玻璃表面不留殘漬，更顯晶瑩閃亮。

Product Code/ 產品編號: 308118      Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



8116

### Lemon Furniture Cleaner

This product is a concentrated furniture polish cleaner, cleaning and polishing is done at one step. Suitable for wood, ceramic, plastic, metal, leather and other surfaces. After use, will leave a pleasant fragrance on furniture and prevent furniture cracking deformation due to drying.

#### 亮麗潔檸檬傢私蠟

本產品是濃縮型家具清潔上光劑，清潔、上光一次完成。適用於木質、陶瓷、塑料、金屬、皮革等表面。同時在家具上留下怡人的芳香氣味，並能防止家具因乾燥而變形。

Product Code/ 產品編號: 308116      Pack Size/ 包裝規格: 4 X 5L



### Autosol Metal Polish

It safely and easily removes oxidation, corrosion, stains, and rust. It produces a brilliant reflective luster and leaves an invisible protective coating to ensure a long-lasting shine.

#### 金屬擦亮膏

本品可用手工擦亮，或振機拋亮。以軟布沾上本擦亮膏，塗擦或拋亮器皿物件，並來回擦拭，顏色變灰後用乾淨軟布擦淨收光即可潔亮如新。

Pack Size/ 包裝規格: 24 X 75ml